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Interview met de heer Gelderman, een nieuwkomer in 
het landgoed beheer. Dit is het eerste artikel in een serie 
van drie, dat zal gaan over beheerders van terreinen en 
hun visie op het beheer. Gezocht is naar een drietal dat 
zich onderscheidt naar het beheer van verschillende 
typen terreinen en hun specifieke kijk op het beheer. In 
het eerste interview is de heer Gelderman aan het 
woord, de eigenaar van Beekvliet, gelegen aan de weg 
tussen Borculo en Lochem. 

Gelderman beheert sinds een jaar of drie 70 ha land-
goed in de Achterhoek. Tussen Borculo en Lochem. 
10% daarvan bestaat uit met bomen begroeide gronden, 
voor het overgrote deel te vinden in lanen. De rest is 
verpacht aan boeren. Hoeveel km laan het precies be-
treft, weet hij niet, bekent hij tijdens een fietstocht over 
deze lanen waarbij verschillende hoger gelegen essen, 
een stokoude, zeer schilderachtige iep, die de kever wel 
heeft maar het toch lijkt uit te houden, de tot het landgoed 
behorende boerderijen en een zeer nat bosje tot de 
enthousiast aangewezen punten te behoren. Ook de 
dingen die er nog niet zijn worden even enthousiast 
aangekondigd. De wielewaal, de orchideeën, de kikkers 
en alles wat in de tuin nu nog niet is te zien. 

Hoe typeert u de wijze van het beheer dat u voert? 
"Goeie vraag," erkent hij. En hij voegt er aan toe: "Ik 

weet dat ik het niet op de goeie manier beheer. We 
planten weliswaar honderden bomen per jaar aan, maar 
we gaan nog niet te werk volgens een plan. Ik ben me 
ervan bewust dat je ook lanen bosbouwkundig kunt, en 
ook dient te benaderen. Werken naar een zodanige leef-
tijdsklasseverdeling dat op het hele landgoed, eventueel 
in samenwerking met de buren, lanen in alle leeftijds-
klassen voorkomen. Dan ben je er redelijk zeker van dat 
je kinderen en hun kinderen een landgoed erven met niet 
alleen maar ianen, die ineens allemaal tegelijk instorten. 
Maar dat zou ook betekenen dat je lanen eerder moet 
kappen. En dat durf ik niet." 

Nog niet, hopelijk. Aan het woord is mr. Arnold Erdzard 
Gelderman. Vijfenveertig jaar oud, getrouwd, twee kin-
deren en kersverse eigenaar van het landgoed Beek-
vliet. Kersvers in bezit, maar drie jaar geleden in beheer 

van een tante overgenomen. Een man met een opval-
lende grote liefde voor bomen. Sinds hij op Beekvliet is 
komen wonen heeft hij 4400 bomen geplant, waaronder 
vruchtbomen, taxussen, rhododendrons en haagbeu-
ken. Niet vergeten mogen we de 1000 bollen narcissen 
die hij langs de oprijlaan heeft geplant Gelderman is 
sinds half maart dit jaar directeur van de Nederlandse 
Credietverzekeringsmaatschappij in Amsterdam. Daar-
voor werkte hij onder andere als marketingdeskundige 
en was onder meer een van de mensen die van Jif een 
succes maakte. 

Grillig gevormde bast van een oude iep op het landgoed Beek-
vliet. 
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